
Høringsuttalelse forslag på arealplan Røyrvik Kommune.   

 

Vi visert til forslag til arealplan som er lagt ut til høring, og ønsker å komme med følgende 
innspill/uttalelser: 

 

Vi mener det er svært uheldig at det er tatt bort mulighetene for spredt boligbygging i Staldvik-
grenda (også andre grender forøvrig, men holder oss til «vårt» område). Som eiere av 
utmarkseiendommer ønsker vi at det legges til rette for utvikling og vekst også i grendene. Slik som 
planen foreligger nå, må det søkes dispensasjon om noen ønsker å bygge hus i grenda vår. 

-Vi ser utfordringen med at det blir kostbart å utgreie store arealer for eventuell bygging, men det 
må kunne løses på andre måter. Saksbehandler henviser til muligheten for dispensasjonssøknader, 
og sier at det også er en mulighet. Hadde man tatt inn det i planen, at ved ønske om tomt/bygging i 
disse områdene, oppfordres det til å søke disp, og at man i de fleste tilfeller ville finne frem til en 
løsning, hadde man synliggjort muligheten. 

 

Som vi ser det bør et hvert ønske om å bygge bolig i kommunen hilses hjertelig velkommen, og ikke 
bli møtt med en svært begrenset plan på hvor man kan bygge.  

Vi imøteser med positivitet at det prioriteres område for utsett av båter/brygger i Tunnsjøflyan, og 
ønsker at det vises til hvilke planer/prosesser som ivaretar (for vårt område) slike anlegg og planer i 
Tunnsjøen, område Staldvika.  

 

Hilsen 

Staldvika Utmarkslag 

Liv Tømmermo-Reitan, Leder 

Staldvika 030620.


